
Viser til min melding av 29.4.14 til postmottaket , med kopi til leder av Forsvarets pensjonistforening.

Jeg er nå kommet til at det kan være bedre for alle om jeg av foreninga i første omgang blir innvilget
permisjon .
Og da er det kan hende ikke nødvendig å varsle alle de som vil få behov for kontakt med Eldrerådet.

Med fra Peggy Finboe
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